

Organisation for Economic Co-operation and Development (OECD) Call for Tenders 2958

Intellectual Services Providers

Summary

The Organisation for Economic Co-operation and Development (OECD) is launching this Call for Tenders for sourcing a pool of intellectual services providers who will deliver a wide spectrum of services including consultancy, advice, independent opinions and recommendations to EXD Services, project teams and top management of the Organisation.

This Call for Tenders is divided in four lots:

- Strategic consulting (LOT 1 - including, but not limited to: internal governance, overall strategy, process optimisation, organisational effectiveness, efficiency of internal management, risks, change management);
- Project Management (LOT 2 – including, but not limited to: process reengineering, implementation of improvement recommendations, implementation of IT and non-IT projects, change management);
- Operational support (LOT 3 - including, but not limited to: efficiency of control systems, financial systems including SAP, financial and procurement matters, business review); and
- IT Research Services (LOT 4).

The deadline date for the receipt of offers is Friday 28 June 2024 (2:00 pm Paris time).

The OECD will use its e-Sourcing portal « [Prospeum](#) » to conduct this procurement exercise. Interested candidates should register with the e-Sourcing portal in order to access the associated documents and further information.

Instructions on how to register on the e-Sourcing portal can be found using the following link and accessing the “Supplier Guide” on the homepage.

<https://dashboard.prospeum.com/#/login/onboarding/oecd>

Organisation de Coopération et de Développement Économiques (OCDE) Appel d'Offres 2958

Fournisseurs de services intellectuels

Résumé

L'Organisation de coopération et de développement économiques (OCDE) lance cet appel d'offres pour rechercher un pool de prestataires de services intellectuels qui fourniront un large éventail de services, notamment des services de conseil, des avis indépendants et des recommandations aux services EXD, aux équipes de projet et la haute direction de l'Organisation.

Cet Appel d'Offres est divisé en quatre lots :

- Conseil stratégique (LOT 1 - incluant, mais sans s'y limiter : gouvernance interne, stratégie globale, optimisation des processus, efficacité organisationnelle, efficience de la gestion interne, risques, gestion du changement) ;
- Gestion de projet (LOT 2 – comprenant, mais sans s'y limiter : la réingénierie des processus, la mise en œuvre de recommandations d'amélioration, la mise en œuvre de projets informatiques et non informatiques, la gestion du changement) ;
- Support opérationnel (LOT 3 - comprenant, mais sans s'y limiter : l'efficacité des systèmes de contrôle, les systèmes financiers, y compris SAP, les questions financières et d'approvisionnement, l'examen des activités) ; et
- Services de recherche informatique (LOT 4).

La date limite de réception des offres est vendredi 28 juin 2024 à 14h00 (heure de Paris).

L'Organisation utilisera son portail e-Sourcing « [Prospeum](#) » afin de conduire cet appel d'offre. Les soumissionnaires intéressés devront s'inscrire sur le portail en ligne afin de pouvoir accéder aux documents nécessaires et aux annexes.

Les instructions concernant la manière de s'inscrire sur le portail sont disponibles via le lien ci-dessous, puis en téléchargeant le « Guide Fournisseur » situé sur la page principale du portail E-sourcing.

<https://dashboard.prospeum.com/#/login/onboarding/oecd>